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Kennisnemen van
het voornemen om een overeenkomst aan te gaan voor de opvang van circa 140 Oekraïense
vluchtelingen in het Lake Land Hotel in Monnickendam.

Inleiding
Als gemeente hebben wij de opgave om 153 vluchtelingen op te vangen. De Oekraïners die op dit
moment al bij particulieren worden opgevangen, tellen daarin niet mee. Het college is daarom op zoek
gegaan naar mogelijke locaties voor de realisatie van de benodigde opvang. Hieruit is de locatie Lakeland
naar voren gekomen. De eigenaren van zowel het hotel als het havengebouw staan positief tegenover de
tijdelijke verhuur voor de opvang van Oekraïners. De locatie wordt hiermee afgevoerd van de lijst van
beschikbare locaties voor de huisvesting van statushouders en spoedzoekers.

In goed overleg is gekeken op welke wijze en voorwaarden de tijdelijke opvang vorm kan krijgen bij het
Lakeland. Gelet op de huidige leegstand kunnen, na een kleine opknapbeurt, de hotelkamers worden
gebruikt als (slaap)kamer. Het huidige havengebouw wordt daarbij verbouwd, zodat dit dienst kan doen
als gemeenschappelijke ruimte om te kunnen koken, eten, wassen en recreëren. De onderhandelingen
bevinden zich inmiddels in een afrondende fase en naar verwachting kunnen einde deze week begin
volgende week de overeenkomsten worden gesloten.

De financiële kosten die hieruit voorvloeien worden gedekt vanuit de Rijksoverheid. Zo heeft het Rijk
akkoord gegeven op de benodigde verbouwing/opknapbeurt en aangegeven de daarmee gemoeide
kosten volledig te vergoeden. Ook is de uiteindelijke exploitatie rond. Deze wordt volledig gedekt door de
vergoeding die de gemeente ontvangt van het Rijk per beschikbaar gesteld bed.

Vervolg
Aangezien de ontwikkelingen zich op korte termijn opvolgen, kunnen wij ons goed voorstellen dat er bij u
vragen leven over deze locatie dan wel de opvang van vluchtelingen in zijn algemeenheid. Daarom stelt
het college voor om, op korte termijn, een sessie met uw raad te organiseren waarin u in de gelegenheid
wordt gesteld uw (technische) vragen te stellen en wij kunnen toelichten welke stappen er op dit
moment worden genomen.
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